
  

 

 
Forum: Levanger 

idrettsråd 
 

Referat fra: Levanger idrettsråd 

Møtested: Levanger Rådhus     

Møtedato: 25.11.2014 Møteleder: Per-Otto Røiseng Ref.dato: 25.11.2014 

Tid: 2,5 t Referent: Hilde Haugan Hynne   

      

 
Deltakere:  
Per-Otto Røiseng, Arve Brenne, Hilde Hynne, Birgit I. 

Lello, Ole Nesjø, Marit Veske og Kjersti Nordberg.   

4/15. 
 
Forfall: 
Fritjof Sandstad og Arve Brenne 

Kopi til: 
Robert Svarva og Guri Sivertsen. 

Fravær: 
 

Saksnr. Sak Ansvar Åpen Lukket 

45/14 Referatsaker 
Referat fra forrige styremøte godkjent. 
 
Ordfører Rober Svarva møtte for å delta på diskusjonen om 
innstilling til tildeling av spillemidler til driftskomiteens 
møte.  
Ordføreren orienterte om at han hadde deltatt på 

«mimrekveld» i Frol il orientering hvor han delte ut 
kommunens gave ti Mathilde Rundhaug som vannt 
idrettsrådets idrettspris i 2014. 
 

 
POR 

 

     
    

 

 

46/14 Prioritering av spillemidler. 
- Kjersti orienterte om tildelingen fra i fjor 

- Kjersti gikk gjennom forslag til prioritering 
2014/2015 Idrettsrådet går for prioriteringa Kjersti 
har satt opp. Det er jobbet godt med forslaget. 
Gode begrunnelser for rekkefølgen. 

- Ordførereren forlot møtet etter denne saken. 

Alle   

47/14   Nytt fra Kjersti: 
- Kjersti har hatt møte med kommunen angående 

Friluftslivets år. Kommunen vil satse på tiltak i 

forbindelse med det året. 
- Det finnes midler å søke på rettet mot friluftsliv. 

Kort søknadsfrist – 15. januar. Det er 
søkemulighet for kommuner og frivillige lag. 

- Turløypemerking Trøndelag. Frustrasjon på kort 
søknadsfrist – 15. januar 

- Velodromen. Forprosjektsøknadtil Inovasjon Norge 
leveres fra Overhalla Betongbygging før jul. 
Framdriften ligger der nå. 

 
  

Kjersti 
 

 
 

 

48/14 Nytt fra Per Otto 
      - Orientering fra styremøte i Trønderhallen. Det ser ut 
til å bli ca  

         1 mill i inntektstap på at bassenget måtte holde    
stengt pga løs fliser.  

- Det er nå bare halvannen time på kveldstid i 
flerbrukshallen. 

- Orientering fra styremøte i Fritidsparken. Det ser 
ut til at det kan bli overskudd i år. Stor aktivitet 
pga Levanger fotballklubb rykket opp til 1.div. Mye 
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snakk om baneforhold og nye tribuner. Krav til 1. 

div. 

 

49/14 Temaplan anlegg for leik, idrett og aktivitet. 
- Møte med lagne 13. nov med info om planen 

4 lag møtte 
- Idrettsrådet gikk gjennom planen og hadde ønske 

om noen endringer. 
Per Otto og Hilde setter opp ei høringsuttalelse til 
planen 

 
Alle 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

50/14  Eventuellt 

     Birgit: Har sendt forslag til Øyvind Nybakken om 
aktiviteter som kan være aktuelle for i idretten i Eidsbotn. 
     Kjersti: Kan det være aktuellt å lage aktivitetshus for 

frivilligheten av il Sverre sitt klubbhus på stadion. 
 
      Neste møte 11.12.2014 hos Marit. Julemøte. 
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Handlingsplan 2015/2016 

 
Mål Tiltak Medvirkende Frist Ansvarlig 

Idrettspolitisk plan 

 

Planen ferdig.  

Rulleres hvert 4. år 
 

Kommune 

Idrettskonsulent 

31.12.15 Anette 

Per-Otto 

LAM-midler 
 

Idrettsregistreringen 
 
 

Medlemsklubbene 31.01.15 Per-Otto 

Spillemidler 
 

Møte med kommunen 
 
 

Idrettskonsulenten 
Idrettsrådet 

01.11.15 Anette 
Per-Otto 

Kompetanseutvikling 
 

Kurs, møter, 
samlinger 

 
 

Klubber/lag 
Idrettskretsen 

 

 
Vurderes 

løpende. 
 

Hilde 
Birgit 

Marit 
Olav 

”10 på topp” 
Videreutvikle konseptet 

Møte med klubber og 
kommunen 

Flere 
medlemsklubber 
 

01.02.15-
31.10.15 

Arve 
 

Idrettsstipendet 
 

Årlig pris 
 

Sponsorer 
Klubber/lag 
Levanger-Avisa 

01.12.15 Per-Otto 
Fritjof 

Hjemmeside 
 

Løpende oppdatering 
 

 

 Løpende Arve 
Ole 

Anette 

Trønderhallen/  
Levanger Fritidspark 
 

Medlem i styret  Løpende Per-Otto 

 

Felles anleggsplan for 
kommunen 

Møte med politisk 

ledelse i kommunen 
og idrettslagene. 

Idrettsrådet, 

Idrettskonsulenten, 
kommunen og lag. 

31.12.15 Per-Otto 

Kjersti 
Fritjof 
Olav 

Sone Levanger/Verdal Usikker på om vi skal 
arbeide videre med 

dette. 

Idrettsrådene 
Idrettskonsulent 

HiNT, NTIK 

31.12.15 Per-Otto 
Hilde 

Anette 
 

Økt samhandling 
mellom idrettene og 
lagene 

Møte med klubbene Klubber/lag 31.12.15 Per-Otto 
Fritjof 
Olav 

Økt samhandling 
mellom idrettsrådet og 
politikerne i kommunen 

Oppfølging av tema i 
idrettspolitisk 
handlingsplan 

Kommunen  31.12.15 Per-Otto 
Anette 

 

 

 

 


